
Geachte raadsleden, college van B&W en Team Handhaving, 

 

 

Tot mijn vreugde zag ik dat er vragen zijn gesteld over  houtrook: 

https://www.partijvoordedieren.nl/vragen/vragen-wassenberg-over-houtrook 

 

Heel fijn, echter ik heb nog een suggestie. 

 

Hét probleem is dat de kwaliteit van de uitstoot niet is geregeld. Als 

je een CV ketel koopt moet deze gekeurd zijn. Niet alleen veilig, maar 

ook qua vervuiling zijn er regels. 

 

Helaas is dat voor open haarden en houtkachels niet zo. Er zijn geen 

“bouwbesluiten” over. Het enige criterium is veilig (geen brand). 

 

Deze omissie zou te vergelijken zijn met het niet meer opleggen van 

eisen aan de uitstoot van de industrie: zolang het afvoerkanaal maar 

veilig is mag je dan lozen wat je wil. Belachelijk natuurlijk. 

 

Daarom mijn suggestie: stel END-OF-PIPE eisen aan de kwaliteit van 

uitstoot door huishoudens. Verplicht desnoods sensoren op het dak die 

de rookgassen meten en als open data beschikbaar stellen. 

 

Zo kunnen gemeenten eenvoudig ingrjipen en voorkomen we dat (zoals het 

nu gaat) individuele buren elkaar moeten aanspreken ZONDER op 

wettelijke eisen te kunnen leunen. 

 

Als chemicus vraag ik me af: hoe lang gaan we nog toestaan dat burgers 

elkaar vergiftigen en ziek maken terwijl we de industrie eisen 

opleggen? 

 

Ik hoop dat u er iets mee kunt. Eventueel wil ik wel meehelpen met het 

formuleren van een goede vraag. 

 

 

De naam van de Chemicus kunt u opvragen via: rookhinder@gmail.com 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ben Boonstra 
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